
Klima-, Energi- og Forsyningsudvalget

Til: Klima-, energi- og forsyningsministeren

Dato: 18. marts 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KEF alm. del

Spørgsmål 313

Ministeren bekræfter i KEF alm. del – svar på spm. 213, at vandkøling i forhold til luftkø-

ling er mere energieffektivt, når det kommer til datacentre, men svarer samtidig, at der ik-

ke findes et konkret tal for den forventede besparelse på landsplan, hvis alle benyttede

teknologien. Agter ministeren at få dette undersøgt? Og er ministeren enig i teknologivirk-

somheden Aseteks estimat om, at cirkulært genbrug ved anvendelse af direkte proces-

sorvandkøling i danske datacentre ved tilslutning til fjernvarmenettene ville kunne sikre

opvarmning af ca. 355.000 husstande svarende til Aarhus, Aalborg og Odense året

rundt?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Marie Bjerre (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Marie.Bjerre@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Ida Auken

formand
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